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II.) A közokta t ás i  intézmények által be t e r j esz t e t t  igények i smeretében az 
Okta tás i ,  Kul turál is  és Spor t  Bizot t ság az ez évi e lkülöní te t t  pénzkere t  
f e losz tására ,  valamint  az intézményi  köl t ségve tések  módos í t á sá ra  is tegye meg 
j avas l a t á t .

Határ idő:  a) az igények benyúj tására:  2000.  március  15.
b) az ü temezésre  és az idei e lkülöní te t t  pénzkere t  fe losz tására  tet t  

j avas la t  testület  elé t e r jesztésére:  2000.  ápril is 30.

Felelős:  a) minden közokta t ás i  i n t ézményvezető
b) az Okta tás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizo t t ság  elnöke

18. A vác i  Városház  Galéria vétel i  szándéka Szabó V la d i mi r -gyüj t emén ye  
ki a l ak í t ás ához  (14. )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizot t sági  ál l ásfoglalások i smer te tését  kérem!

C s ő v á r i  János:
Az Okta tás i ,  Kul turál i s  és Spor t  Bizot t ság 10 nem szavazat ta l  nem javasol ja  

j e l en l eg  a Szabó Vladimír  képeke t  ér tékesí teni .

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági  és Pénzügyi  Bizot t ság  8 igen szavaza t t a l  t ámoga t j a  az Oktatás i ,  

Kul turá l i s  és Spor t  Bizo t t ság  j avas la tá t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Annyi t  szere tnék elmondani ,  hogy egyetér t ek  mind a két  b izo t t ság  javas la tával ,  

de ebben az ese tben viszont  a t es tület  ezzel kapcso l a t os  minden t evékenységé t  el 
is végez t e ,  mer t  az, hogy kiá l l í t ásokhoz milyen fe l t é te lekkel  adja bérbe,  azt  a 
K U H S Z I  és ezen belül  Més záros  Imre,  a várpalotai  anyagnak a művészet i  felelőse 
rendezi .

Kérdés  van-e?
Vélemény,  észrevétel?

C s ő v á r i  János:
Sze re tném elmondani  azoknak akik nem tudják,  hogy nagyon szép képekről  van 

szó és úgy gondo l t a  a b i zo t t ságunk,  hogy a városnál  maradjanak,  miközben 
va lóban lett  volna helye,  és nyi lvánvalóan még nagyobb gyűj t emény állt volna 
ezzel  össze  Vácot t .  Ennek el lenére úgy gondol tuk ,  hogy maradjon itt nálunk,  és 
ez arra ö sz t ön ö z ze  a b izo t t s ágo t  is és majd a t es tü le te t  is, hogy a res t aurác ióról  
fo lyamatosan  gondos kod j unk ,  vagyis nem elég azt eldönteni ,  hogy nem adjuk oda,  
szó sincs arról ,  hogy elveszni  hagynánk,  hanem erről  a gyűj teményről  
fo lyamatosan  gondos kodn i  kell.

Sze re tném azt e lmondani ,  hogy a gyűj teményből  csak 1-2 kép van nagyon rossz 
á l l apotban,  a többi  nem, tehát  nem indokol ja semmi azt,  hogy csak úgy tudnánk 
megmenten i  ezeket  a képeket ,  ha odaadnánk Vác na k.



V ö l g y i  Árpád:
Ha a határozat i  javas la t  

kö l c sönad j uk .  Fel kel lene méi 
megfe l e l ően  kel lene biz tos í tás t

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K ö sz ön öm az észrevétel t ,  ez pontosan  így szokot t  tör t énni ,  Mészáros  Imre 

intézi .
További  vélemény,  észrevétel?
A ha tároza t i  j avaslat  B. /  vá l toza tá t  t eszem fel szavazásra .  Aki ezzel  egyetér t ,  

ké rem szavazzon!

A Képvise lő- tes tüle t  17 igen szavazattal,  1 tartózkodás mel let t  a következő  
határoza to t  hozta:

50

17/2000. (11.25.) számú képviselő-testületi határozat:

Vá rp a l o t a  Város  Önkormányzat i  Képvi se lő- t es tü le t e  az önkor mányza t  vagyonát  
ké pez ő  Szabó Vladimír  képeke t  nem kívánja ér tékesí teni .

Felkér i  a polgármes t er t ,  hogy a képekre  vétel i  s zándéko t  be jel entő váci 
V á r o s h á z  Galér iát  e dön tésé rő l  ér tesí t se.

Ha tá r idő :  2000.  március  15.
Felelős :  Leszkovszki  Tibor  po lgá rmes t e r

19. A 3386  hrsz-ú ingat lannal  kapcsolatos  vétel i  a ján lat  (12. )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az anyaghoz  12/1. sorszámmal  kerül t  k iosztás ra  a t egnap szüle te t t  nyi la tkozat ,  

mel lyel  a lapve tő  tárgyalás i  poz íc ióvál tás  tör t ént ,  mert  azonos  fel tétel lel  
va lamennyi  tu la jdonos  részéről  a tel jes terület  felajánlásra kerül t .

B á t o r  Antal :
Sze re t ném bejelenteni ,  hogy é r in te t t ség  miatt  a napi rendi  pont  t á rgya lásában 

nem kívánok résztvenni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizot t sági  ál lásfoglalások i smer te tésé t  kérem!

F a z e k a s  István:
A Város rendezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság - mivel akkor  még nem 

r ende lkeze t t  ezzel a nyi la tkozat t a l  - 8 igen szavazat ta l  úgy foglal t  ál lást ,  hogy 
nem javaso l j a  a Képvi se lő- t e s tü l e tnek  az ingatlan megvásár lásá t .

B) vál tozatát  fogadjuk el, akkor  a képeket  
•etni, hogy melyik kép mennyibe kerül  és annak 
kötni  a kölcsönadásér t  o k o z o t t  kárra,  stb-re.



L a s s ú  Tamás:
A mi á l l áspontunkat  is megvá l toz t a t t a  volna ez a 12/1-es számú anyag,  de 

ennek i smere t e  nélkül a b i zot t ságunk a k ö v e t ke z ő k é p pe n  foglal t  állást:
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizo t t ság  8 igen szavaza t t a l  j avasol j a ,  hogy az egész 

ingat lan kerül jön megvásár lásra ,  vagy az oszta t l an közös  tu l a jdon megszün t e t é se  
után té r j en  vissza a t es tület  a vásár lásra.

Sa j tos  János ,  az Inotai  Részönkor mányza t  e lnöke  kéri ,  hogy a hivatal  
s za ke mb er e  j á r jon el minél sürgősebben ez ügyben,  mivel házhe lyekre  l enne igény 
Inotán.

S a j t o s  János:
Ino t a  Város r ész  Önkormányzó  Tes tü l e t e  10 igen szavaza t t a l  a k ö v e t kez ő  

h a t á r o z a t o t  hozta:

2/2000. (11.17.) számú városrészi önkormányzó tes tületi  ha tároza t :
Ino t a  Vá ros r é sz  Önkormányzó  Tes tü l e t e  Galó Lász lóné  és társai  - a várpa lo t a i  

3386 hr sz -ú  - 1/2 részben tu la jdonát  képező  inga t l anfe la j ánlásá t  t ámoga t j a .
A r é szö n k o r m án yz a t  felkéri  a t u l a jdonos t á r saka t ,  hogy az ingat lan osz t a t l an  

közös  tu l a jdoná t  Bát or  Antal  várpalotai  lakossal  kísérel j ék meg megszünte tn i .
Amenny iben  a t u la jdonvi szonyok rendeződnek ,  a r é szönkor mányz a t  a fe la jánlás  

i sméte l t  napi rendre  tűzésé t  kezdeményezi .
Ha t á r idő :  a ha tároza t  megküldésére :  2000.  március  15.
Fe le lős  : Tul ipánt  László,  a Városgazdá lkodás i  I roda  veze tő j e

Sz e r e tn ék  egy k iegész í tés t  tenni ,  mivel  id. Bá t o r  Antal  ezt  a fe la jánlását  
m e g t e t t e ,  köszön jük  neki,  javasolni  sze re tném,  hogy mivel  Inotán házhe lyek  
k i a l ak í t á sá ra  nagyon nagy szükség  lenne,  ezért  kérem t i sztel t  képvi se lő t á r sa i mat ,  
hogy  ebben  a mai ülésen foglal junk ál lást .

(11,55 órakor Síirányi Pál kiment,  a létszám: 17 fö )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
J e g y z ő  úr kérem t á j ékoz ta s sa  a t es tü l e t e t ,  hogy a tel jes  terület  vé t e l á ra  

m e n n y i !

Dr.  F e k e t e  Antal  János:
A ha t á r oza t i  j avas la tban szerepel t  ös szegnek  a duplája,  durván 7,5 mill ió Ft.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A ké r dés  tehát  az, hogy a testület  meg kívánja-e vásárolni  a tel jes t e r ü l e t e t  7,5 

mill ió Ft -ér t .  Amennyiben igen,  én forrásul  a lakáseladás i  alapot  t udom 
m e g n e v e z n i .

Ké rd és é  kinek van?

J á m b o r  Atti la:
Azt  sze re tném megkérdezni ,  ahhoz,  hogy ez a telek házhe lyekké  a lakul jon át, 

f e l t é t l enül  s zükség  van-e arra,  hogy tu l a jdonosvá l t ás  köve t kezzen  be?

5 1 1
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T u l i p á n t  László:
Nincs  rá fel tét lenül  szükség,  csak a szándék  legyen meg a t u l a jdonosban  

Mi n de nk é pp e n  meg kell csinálni  a r endezés i  tervét  annak a t e rü le tnek  és a 
házhe l yeknek  a kialakí tását .  Ha ezt mind felvál lal ja a jelenlegi  tu l a jdonos  + a 
k öz műves í t é s t ,  akkor  végső soron meg l ehetne  igy is oldani.

Dr. B a r i c z a Sarol ta:
Hány m2-es  telkeket  akarunk ott  kialakí tani  és annak vélhetően mennyi  lesz az 

e l adha t ós ág i  ára?

T u l i p á n t  László:
P o n t o s a n  nem tudom megmondani ,  de az ot tani  épí tési  öveze tnek  megfelelő,  

kb.  8 0 0 - 1 0 0 0  m2 közöt t i  a te leknagyság.

J á m b o r  Attila:
Sa j tos  úr emlí tet te,  hogy Inotán házép í t é s r e  j e l en tős  t e l ekmennyi ségre  lenne 

szükség .  Szere tném tőle megkérdezni ,  hogy tudja -e  kb. mennyi j e l en tkező  van?
T u l ipán t  úrtól  azt szeretném megkérdezni ,  hogy megí té lése  szerint ,  hogyha  ezt 

a t e rü l e t e t  az önkormányzat  megvásárol j a  és á talakí t juk te lkekké,  mennyi  idő után 
j u t  v i s sza  az önkormányzat  a befekte te t t  pénzéhez?

S a j t o s  János:
Je len pi l lanatban házhelyre 10 j e l en tkező  van Inotán.

T u l i p á n t  László:
E l ég  nehéz  válaszolni  erre,  mert  azt  tudni  kell, hogy nem a tel jes t e rü le t  

a lka l mas  épí tési  t erüle tek kia lakí tására ,  mer t  a közbenső  része védőerdő .  Kb.  50- 
60 % az,  ami beépí thető.  Ahhoz,  hogy az é r t ékes í t é s  megkezdhe tő  legyen,  ehhez  
lega l ább egy év kell.

(12,05 órakor Surányi Pál  visszajött,  a lé tszám 18 f ő )

V ö l g y i  Árpád:
Sze r in t em két részletben kel lene kezelni  ezt  a t e l ekdolgot .  Igenis lépni kell és 

ezt  az egész  t erülete t  meg kell vásárolni .  Ha a t e lekosztásról  beszé lünk,  itt 
e lmondanám,  hogy aki jár t  már  kint az lát ta,  hogy ot t  nincs védőerdő .  A másik,  
h og y h a  megvennénk,  akkor  az első részben a Báthory  utcában 10-12 házhely 
k i a l ak í t ha t ó  lenne, és ezzel egyút tal  meg lehetne  oldani  az inotai  t e me tő n ek  a 
majdani  bőví t ésé t  is.

A t e rü l e t  másik részén pedig,  ami egy kicsi t  gyengébb,  domboldalas  t e rüle t ,  ot t  
l e he t ősé ge t  lehetne adni azoknak,  akiknek kedvük  van érdekes  je l legű épü le t eke t  
épí teni .  Ot t  viszont  valamilyen utcát  nyitni  kell, hogy ezek a te lkek 
meg kö ze l í t h e tő k  legyenek,  de innentől  fogva óvakodjunk at tól ,  hogy 200 Ft -os  
t e l eká r ak r ó l  beszél jünk,  mert  a négyze t mé t e r  árak 500 Ft-tól  fölfele fognak 
kezdődn i  véleményem szerint .

S a j t o s  János:
Annyi t  szere tnék az e lőt tem szólóhoz  kapcso l ódva  még elmondani ,  hogy nem 

szabad  a házhelyeket  csak úgy leválasztani ,  mert  amelyek a felső há zs orok  fölöt t
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mennek ,  azok is eladhatók,  azokra  is nagyon sokan j e l en tkez tek ,  akik sze re tnék  a 
ke r t jük  végét  egy kicsit kij jebb tolni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Lenne  egy ügyrendi  jel legű észrevét e lem:  Mivel az Inotai  Részönkormányza t  

2 /2000 .  (11.17.) számú ha tároza ta  úgy szól,  hogyha egybe,  t i szta t u l a jdonként  
lehet  tárgyalni  a vétel ről ,  akkor  i smétel t en tárgyalni  kívánják,  a Város r endezés i  
és Kommunál i s  Bizot t ságot  pedig kér jük fel a beépí the tőség  vizsgála tára .  Tehát  
én v i s szaadom a két b i zo t t s ágnak  újbóli  t árgyalásra,  hogy ne hozzunk 
e l ha ma rk od o t t  döntést  - a március  14-e körül  várható rendkívül i  t es tüle t i  ülésen 
t é r jünk  újból  vissza rá -, mert  nem szere tném,  hogyha azért  futna  most  
v akv ág á ny r a  a dolog,  mert  nem vagyunk a tel jes információ b i r tokában.

Sze r e t ném megköszönni  Bátor  úr édesapjának ,  hogy ezt a ny i l a tkoza to t  tet te,  
mer t  a l apve tően  könnyí te t te  meg ezzel  a t á rgyalás  vonalát .

További  vélemény,  észrevétel?

C s ő v á r i  János:
Én el t udom fogadni  po lgá rmes t e r  úrnak a j avas la tá t ,  mert  azt  hi szem nem esik 

semmifé le  csorba  semmin,  hogyha  jö v ő  hónap közepén t á rgyalunk újból  a t émáról .  
Sz e r e tn ém elmondani ,  hogy én messzemenők i g  t ámoga tom az e lgondolás t ,  mer t  ez 
egy olyan lehetőség,  ami a pa lo t a i aknak  is nyi tot t .  Egy nagyon szép t e rü l e t rő l  van 
szó és én úgy gondolom,  hogy nem csinálunk rosszat  azzal ,  ha akár  egy 
nul l sza ldóval  is oldjuk meg ezt  a problémát .  A polgármes t er  úr amit  e lmondot t ,  
hogy  miből  lehetne f inanszí rozni ,  ezzel  tel jesen egyet  tudok érteni .  Én nagyon 
t á mo g a tn i  t udom az ilyen gond o l a to ka t ,  mert  beruházás ,  be fekte tés  nélkül  nincs 
semmi.

S a j t o s  János:
Lenne  egy olyan ügyrendi  j avas l a tom,  hogy a po lgá rmes t e r  úr  t egye  fel 

s za va zá s r a  azt ,  hogy a tel jes t e rü le t  megvételéről  a mai ülésen dön t s ön  a 
képvi se lő- t es tü l e t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki t ámoga t j a  Saj tos úr azon ügyrendi  j avas la t á t ,  hogy ma a vétel ről  dönt sünk,  

az ké rem szavazzon!

A Képvise lő- testüle t  6 igen szavazat ta! , 12 nem szavazattal nem támogatta  Sajtos  
János  ügyrendi ja va s la tá t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az e lőző j avas la tomat  szere tném kibőví teni  azzal,  hogy a Képvi se lő - t e s tü l e t  elé 

olyan e lőte r jesz tés  kerül jön,  amely e lőt te  az Inotai  Rés zönkormányza t t a l  és a 
Vá ros r endezés i  és Kommunál i s  Bizot t ságga l  egyezte tve  lett. Tul ipánt  úrtól  
ké rdezném,  hogy mikorra tudja letenni  j óváhagyás ra  a beépí tés i  t e rve t  a t es tület  
elé?

T u l i p á n t  László:
Ára jánla to t  már kér tünk,  de mire még a különböző egyez te tő  fó r umokon  

keresz tü l  megy,  úgy év közepére  lesz e l fogadható .
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V ö l g y i  Á r p á d :
Én szeretném kérni, hogy a Várpalotai Újságban kapjunk egy kis részt, 

amelyben felhívnánk erre a lehetőségre a figyelmet, hogy akik szándékoznak ott 
telket venni, azok jelentkezzenek, és így a következő ülésre már úgy jöhetnénk, 
hogy tudnánk hány ember jelezte a szándékát a vásárlásra ártól függetlenül.

12,15 - 13,30-ig e h é d s z ü n e l

(Szünet után ( 'sóvári János, dr. Baricza Sarolta, dr. Szabó Gyula nem jött  
vissza, a létszám: 15 fö )

20.  Rehus  Ferencné  Pét fürdő ,  Liszt F. u. 40.  sz. a lat t i  lakos  vétel - ,  i l letve  
csereárajánl a ta  a várpalota i  3992/2  hrsz-íí  ingat lannal  kap cs o l a t b an  (13)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A bizot t sági  á l l ás fogl a lásokat  kérem.

F a z e k a s  István:
A Városrendezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság 8 igen szavaza t t a l  úgy foglal t  

ál lást ,  hogy a ha tároza t i  j avas l a t  egyik pont ját  sem j avas o l j a  e l fogadás ra  a 
Képvi se lő - t es tü l e tnek .

L a s s ú  Tamás:
A Gazdasági  és Pénzügyi  Bizo t t ság  8 igen szavaza t t a l  j avasol j a ,  hogy Inota 

r endezés i  t e rvének e lkészülése  után vegye napi rendre  az e lő te r j esz tés t  a 
Képvi se lő- t es tü le t .

S a j t o s  János:
Ino ta  Város r ész  Önkor mányzó  Tes tüle t e  5 igen szavaza t t a l ,  3 nem szavazat ta l  

a köv e tk ez ő  ha t á r oza t o t  hozta:

3/2000 . (11.17.) számú városrészi önkormányzó testületi határozat:

Várpa l o t a  Inota  Vá ro s r és z  Önkormányzó Tes tü l e t e  a Várpa l o t a  Város  
Önkor mányza t ának  Szervezet i  és Működés i  Szabályzatáról  szóló 16/1999.  (V.07. )  
számú önkormányzat i  rendelet  93. § (1) bekezdés  d) pont j ában  b iz tos í to t t  
j o g k ö r é b e n  el járva egye té r t é sé t  adja ahhoz,  hogy Rehus  Fe rencné  Pé t fürdő,  Liszt  
F. u. 40.  sz. alat t i  lakos tu la jdoná t  képező,  várpalotai  3992/2  hrsz-ú 2950 m2 
nagyságú,  beépí t e t l en terüle t  megnevezésű ingat lant  Várpa l o t a  Város  
Önkor má nyz a t a  e l cse ré l j e  egy - a Tési  út mentén k ia lakí tás ra  kerülő - 
ö s szközmüves  lakótelek ingat lanra.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tul ipánt  úrtól  kérem a csere inga t l an  értékét .

T u l i p á n t  László:
1 millió Ft.



L e s z k o v s z k i  Ti bor :
Ké rdés e  kinek van?

J á m b o r  Atti la:
Annak idején a b izot t sági  ülésen felmerül t ,  hogy ennek a t e leknek a 

megköze l í t he t őségéve l ,  ezen keresztül  a hasznos í tha t óságáva l  problémák vannak.  
Fenn ál l-e még ez a dolog?

T u 1 i p á n t László:
Igen,  ez j e lenleg is így van.  Ezt a t erületet  egyik o lda lon  patak határol ja,  a 

h á r om oldalon pedig egyéb magántu la jdonban lévő ingat lan van,  nyílván ezeket  is 
f i gye l embe  véve lehet  egyál t a lán  tervezni  ott  bármit .

L a s s ú  Tamás:
A mi b izo t t s águnk  azér t  hoz ta  ezt a döntést ,  mert  s ze re t t ük  volna feloldani  ezt. 

A mi k o r  egyér t e lművé  vál ik,  hogy a telek f o r ga l omképes ,  akkor  lehet 
t u l a jdonké ppen  a c se rea r ányoka t  megál lapí tani .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A csere inga t l an  megköze l í the te t l en ,  nem közműves í t e t t ,  678 Ft m2-ként .  Ennyi 

az á ra  ennek a bezár t  t e rü l e tnek ,  úgy ahogy most  van.  Ot t  a t e lken az 1 m2-re 
j u t ó  beruházás i  köl t ség ahhoz,  hogy komfor tos  legyen 1.270 Ft. A földterületér t  
nem kér  a Gazdasági  és Pénzügyi  Bizot t ság j avas l a t a  a lapján Várpa lo ta  Város  
Ö n ko r m á ny z a t a  pénzt .  Ezzel  én nem értek egyet ,  ezt még vissza fogom hozni  a 
t e s t ü l e t  elé.
Va n- e  még valakinek kérdése?
Vé lemény ,  észrevétel?

D o m o k o s  Is tván:
Én azt  hiszem,  hogy amit  a Városrendezés i  és Kommuná l i s  Bizo t t ság  javasol t ,  

h o g y  egyik vá l t oza t o t  se t ámogassuk ,  az a megoldás .  Valósz ínű ,  hogy Inotán 
l e sznek  kialakí tot t ,  é r t ékes í t he t ő  telkek,  most  gyakor l a t i l ag  nem vagyunk telek 
h iányban.  Magam részérő l  azt mondom,  hogy nem vagyunk olyan 
kénysze rhe l yze tben ,  hogy t e lke t  kel lene vásárolnunk.

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Egyéb  vélemény?

H á r o m  javas la t  van e lő t tünk .  A Városrendezés i  és Kommuná l i s  Bizot t ság  azt 
j avaso l j a ,  hogy a ha t á roza t i  javas la t  kerül jön elvetésre .  A Gazdaság i  és Pénzügyi  
B i z o t t s á g  javas la ta ,  amit  annyival  pontos í tanék,  hogy Inota  vá ros rész  e t e rüle tére  
v o n a t k o z ó  részle tes  beépí t és i  terv elkészül ,  akkor  f og l a l kozzunk  vele i smétel ten.  
A harmadik  a l te rnat íva  inotai  Részönkormányza té ,  hogy fogadjuk  el úgy. hogy a 
Tési  út mellet t  kia lakí tot t  1 db telket adjuk oda érte.

A Gazdasági  és Pénzügyi  Bizot t ság javas la tával  kezdeném a szavazást ,  hogy 
Ino ta  rendezési  t e rvének elkészülése után vegye nap i rendre  i smétel ten az 
e lő t e r j e sz t é s t  a Képvi se lő- t es tü l e t .

Aki ezzel  egyetér t ,  kérem szavazzon.



A Képvise lő- tes tü le t  11 igen szavazatta! , l nem szavazat ta! , 2 tartózkodás  
melle t t  a kővetkező határozatot hozta:

(Sajtos  János  nem vett részt a szavazásban)

18/2000. dl-  24) számú képviselő-testületi határozat:

Vá r pa l o t a  Város  Önkormányzat i  Képvi se lő- t es tü l e t e  Rehus Ferencné 
Pé t fü r dő ,  Liszt  F. u. 40. szíri alatti  l akosnak a tu la jdonát  képező várpalotai  
3992 / 2  helyrajzi számú,  "beépí tet len terület"  megnevezésű ,  2950 m2 terüle tű 
ingat lan é r t ékes í t é sé re  vona tkozó  ajánlatát  j e lenleg nem tudja  el fogadni .

A Képv i se lő - t e s tü l e t  e lhatározza,  hogy Inota vá rosz ré sz  központ  
Szabá lyozás i  Tervének elkészí tése  után az e lő te r j esz tés t  i smétel ten 
nap i r end r e  tűzi.

Határ idő:  a ha tá roza t  megküldésére :  2000.  március  15.
Felelős:  Leszkovszki  Tibor  po lgármes t e r
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21.  Mozgás sér ül t ek  Várpalota i  Egyesülete  ingat lanvásár l ás i  kérelme a 
Vá r pa l o t a ,  Fe l sőmajor  u. 5. sz. alatt i .  209 /A/7 .  hrsz-ú ingat lanra (16)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizo t t ság  á l lásfoglalását  kérem.

L a s s ú  Tamás:
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizo t t ság  a ha tároza t i  j avas l a to t  8 igen szavazat ta l  

j avaso l j a  e l fogadásra .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ké r d é s e  van-e  valakinek?
Vélemény,  észrevétel?

D o m o k o s  István:
A vagyonrende l e tünk  úgy szól - nem szó szerint  hogy az önkormányza t  

vagyonáva l  a Képvi se lő- t es tü le t  megfelelő módon  gazdá lkod jon .  Nem hiszem,  
hogy minden önkormányzat i  vagyont  é r t ékes í t enünk  kellene.  Egye té r t ek  azzal ,  
hogy úgy ahogy most  - ingyen - használ ja  a Mozgás sé r ü l t ek  Várpalotai  
Egyesü le t e ,  de semmiképpen nem javas lom az ér t ékes í t ésé t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További  vé l emény9
A Gazdaság i  és Pénzügyi  Bizo t t ság  8 egyhangú igen szavazat ta l  j avasol ja  a 

ha t á r oza t i  javas la t  e l fogadását .  Aki ezt t ámoga t j a ,  kérem szavazzon.

A Képvise lő- testüle t  11 igen s zavaza t ta l , / nem szavazattal,  2 tartózkodás  
melle t t  a következő határozatot hozta:
(Sajtos  János  nem vett részt a szavazásban)
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Várpa l o t a  Város  Önkormányzat i  Képvi se lő- t es tü l e t e  e lhat ározza ,  hogy az 
önkormányza t i  tula jdonú várpalotai  209/A hrsz-ú t á r sasházban  lévő 209/A/7 
a lbe t é t számú 160 m2 területű,  helyileg Várpalotán  a Fe l sőmajor  u. 5. fsz. 1. sz. 
alat t  t a lá lható ingat lanát  a Mozgássérü l t ek  Várpa lo t a i  Egyesülete  (8 100 
Várpa l o t a ,  Fe l sőmajor  u. 5.) számára  értékesí t i .

Az ingat lan vételárá t  - az Egyesület  célki tűzései t  f igye lembevéve  - 300.000 Ft 
ö s szegben  ál lapí t ja meg. Az ingat lanra 10 éves e l idegení tés i  t i lalmat  és 5 évre 
vi sszavásár lás i  j og o t  kíván bejegyeztetni  az ingat l annyi lvántar t ásba .

Az é r t ékes í t ésse l  kapcsola tos  köl t ségek az Egyesü le t e t  terhel ik.

Az adásvétel i  s ze rződés  a láí rására  a 42/1997.  ( X I . 05. )  számú önkormányzat i  
rende le t  6 § (3) bekezdése  ér te lmében a po lgá rmes t e r  j ogosul t .

Határ idő:  Az ér t ékes í t és  körülményeinek meg t e r emt és é t  köve tő  30 napon belül.  
Felelős:  Leszkovszki  Tibor  po lgármes t er

19/2000. (11.24.) számú k é p v i s e lő - t e s tü le t i  ha tároza t :

22.  Várpa lo ta ,  Muskotá ly  u. lakóövezet  k ia lakí tása  (31)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ma reggel  k iosz t ás r a  kerül t  a 3 1/1. sz. anyag.  Kérem mindenki  nézze át, mert  

pe r d ö n t ő  az anyag t árgyalása  ügyében.

A Város r endezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság á l l ásfoglalását  kérem.

F a z e k a s  István:
A Város r endezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság 7 igen szavazat ta l ,  2 t a r t ózkodás  

mel let t  a ha tá roza t i  j avas la t  B. vál tozatát  j avas o l j a  e l fogadás ra  a Képvise lő-  
t e s tü le tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az ide e l ju t t a to t t  dokumentum nézetem szerint  a l apve tően  megvál toz ta t j a  a 

do lgok  ál lását .  Az ot t  élők és t i l t akozásukat  ki fe jezők valósz ínűleg nincsenek 
ennek az i nformációnak a bi r tokában.  Az e rdőművelés i  kö t e l eze t t ség  az erdő 
tu l a j donosá r a  köte lező.  Az e lmaradt  és az előírt  do l goka t  ha végrehaj t j a ,  akkor  
közel  sem az az erdő fog ott  lenni,  mint ami most  me gsz oko t t  a Muskotá ly  utcai 
és környékbel i  lakók számára.  Én a múlt  heti b i zot t sági  ülés után egyszer -ké t sze r  
nagyon ér in tő legesen  fogla lkoztam vele és é r dek lőd tem,  hogy kö te l ező-e  a 
j e lenlegi  vázlat  szerint i  e lképzelés  végrehaj tása.  Azt  mondta  Tul ipánt  László,  
hogy nem. A telek u tcára  merőleges  mélysége minimál isan 3 5 méter re  vissza van 
c sökken tve ,  ez jóval  kevesebb számú fát érint.

A másik dolog  pedig,  hogy amit leír Bátor  Árpád úr az tény és való.  A 
Vá rosgazdá l kodás i  Iroda emberei  fo lyamatosan úgy tárgyal tak az új 
t u l a j donos okka l ,  hogy tudjuk,  idegen területen vi sszük a nyomvonalá t  az útnak,
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és akceptá lni  fogjuk a kérést .  Itt egyéni ,  kiscsopor t i  érdek ü tköz ik  azzal ,  hogy az 
itt megjelöl t  összegben ha nem tudunk megegyezni ,  a kk o r  van egy kisaját í tási  
el járás ,  aminek biztos  van vonzata.  Próbál junk egy k o mp ro m i ss zu mo s  megoldás t  
találni .

F a z e k a s  István:
Sze re tném tá jékozta tni  a Tisztel t  Képvi se lő- t es tü le t ,  hogy másodszor  van a 

b izo t t ság ,  i l letve a Képvise lő- tes tü le t  előt t  ez az anyag.  Az első alkalommal  nem 
tud t unk  dönteni ,  és helyszíni  bejárást  t a r to t t  a b izot t ság.  A szabályozás i  előírás,  
ami ebben az anyagban szerepel  bizonyos  po n t ok on  ta lá lkozik az ott  
e l hangzo t t akka l ,  bizonyos  pontokon  nem. Ot t  megá l l apod t unk  abban a 
t u l a j donos ok  részvételével ,  hogy a legnagyobb t e l ekkia lakí t ás  700 m2, és mögöt t e  
még  a t i sz tás  kivágása.  Fennta r to t t uk  azt,  hogy cél szerű megtar t ani  a 22 m-es 
ú t szé l e ssége t ,  azér t  mert  a víz főnyomó veze t ékünkre  nem kell szolgalmi  j ogo t  
lé tesí teni .  Bizonyos  megkö t ö t t s égeke t  ott  még akkor  megbeszé l t ünk ,  ami nem a 
t u l a j donos ra  vonatkozik ,  hanem ha majd az épí tési  ha tóság  azt  megszívlel i ,  akkor  
annak f igyelembe vételével  adja ki az építési  engedélyt .  Mivel  nem az kerül t  ide, 
amiben mi akkor  megegyez tünk,  hanem a 900 m2, ami azt  jelent i ,  hogy 45 m-es a 
t e l ekmélység ,  plusz  hozzá  10 m, tehát  így sokkal  több fát  ki kell vágni.

Nekem az lenne a j avas la tom,  hogy február  29-én mindenképpen  kell egy 
rendkívül i  b izot t sági  ülést  összehívni  a felúj í tások miat t ,  a kko r r a  meg kel lene 
hívni  a két  é r in te t t e t  is, és itt egy megegyezéses  e redmény lé t re jöhetne.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ügyrendi  j avas la t  volt .  Mos t  függesszük fel a t á rgya lás t ,  f ebruár  29-én a 

b i z o t t s ág  i smétel t en  a t u l a jdonosokkal  tárgyal ,  és a kkor  vi sszakerül  a Képvise lő-  
t e s t ü l e t  elé.

Aki ezt  e l fogadja,  kérem szavazzon.

A Képvise lő- tes tü le t  14 igen szavazattal,  1 tartózkodás mel le tt  a következő  
határozato t  hozta:

20/2000. (11.24.) s zámú képvise lő- tes tü le t i  határozat:

Vár pa l o t a  Város  Önkormányza t i  Képvi se lő- t es tü l e t e  a "Várpa lo ta ,  Musko tá ly  u. 
l ak óö v ez e t  kia lakí tása"  t árgyú e lőte r jesz tés  ügyében felkéri  a Város r endezés i  és 
Kommuná l i s  Bizo t t ságo t  a köve tkezőkre :

A Város r endezés i  és Kommunál i s  Bizot t ság rendkívül i  ülésén folytasson 
t á rgya lás t  az ingat lan tula jdonosaival ,  egyez tessék  a Bizot t ság ,  valamint  a 
t u l a j donos ok  véleményét .

H a t á r i d ő :  2000.  március havi testület i  ülés


